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ČESKO:  Reklamou na vlastní dokonalost odstartovali Piráti svou kampaň směřující ke
komunálním a senátním volbám. Babiš už krouží po republice ve svém karavanu a mezitím
jsme se také dozvěděli, že koalice Spolu jde do voleb ve stejném složení. V Praze škodí ještě
STAN, Zelení, Praha sobě, což jsou strany a uskupení, které se při překonávání překážek v
uskutečňování vlastních zcestných plánů neštítí ničeho. V ostatních městech a obcích tomu
může být jinak, nicméně v pražské aglomeraci tomu tak je. Koryto je plné a bohaté,
zájemců mnoho, možnost navýšení vlastního ega nesmyslnými opatřeními zamířenými proti
Pražanům veliká.

Současný primátor Hřib prohlásil, že za jeho vedení město nebývale vzkvétá a rád by pokračoval
další volební období. Realita je taková, že v tak příšerném stavu Praha dlouho nebyla a její
zneprůjezdnění je ukázkou nepochopení potřeb obyvatel velkoměsta. Množství naprosto úchylných a
neopodstatněných úprav komunikací, při nichž jsou navíc ignorovány jejich nedostatky (propadlé
kanály, nekvalitní povrch či další závady) záměrně způsobuje dopravní zácpy a prodloužení času
tráveného v dopravních prostředcích. Sázka na cyklistiku v pražském prostředí vychází ze zkušeností
z metropolí, ve kterých není počasí tak vrtkavé a jejichž umístění umožňuje profil silnic bez
výškových výkyvů. V Praze si připadáte místy jako v Krkonoších a jezdit na kole znamená mít
vynikající fyzičku.

  Je tu však další aspekt. Rodič musí své děti přepravovat ze školy na tréninky, kroužky, které se
často nachází diametrálně jinde, než je domov či škola. Také starší lidé s nižší hybností mají potřebu
neomezovat svůj život na trasu byt, trafika, potraviny. Není to nic jednoduchého a pro obě tyto
skupiny je metro či jiná mhd jaksi spíše brzdou. Podnikatel se štosem papírů také tramvají nepojede,
o řemeslnících a dalších povoláních nemluvě. Dále v metropoli funguje plno rozvážkových služeb,
průjezdnost musí být zajištěna sanitkám a hasičům, což se nedaří. Pražský okruh se neposunul ani o
metr, takže až se Hřib bude zase chválit, připomeňme mu, že lže, až se mu od úst práší. Doprava je
jen jeden, i když podstatný, dílek skládanky. Jeho plány se solárními panely na každé střeše a řeči o
energetické soběstačnosti jsou z oblasti pohádek, k něčemu podobnému se dá dostat tak za 50 let.
Nejde jen o ekonomický aspekt, ale také o materiální a personální. Tolik solárních elektráren prostě
nelze technicky v krátké době instalovat. Plynová biokotelna zpracovávající odpad by byla jistě fajn,
ale její stavba nebude levná a ptáme se, proč už nezačala? Sice nám po městě všude visí ukrajinské
vlajky, strhávají se sochy a přejmenovávají ulice, ale to vše je stejně populistická reklama na vlastní
ideologii, jako tažení proti autům a občanům města. Představy Hřiba o fungování velkoměsta se
rozchází s realitou. A nejen jeho, platí to pro většinu koalic na jednotlivých radnicích.

Komunální a senátní volby jsou důležité. Do Senátu se dostává řada exotů typu Hilšera či Drahoše,
kariéristů a lehkoživků. Máme tam řadu ,,Ukrajinců“, také ,,Taiwance“ Vystrčila, politickou fosilii
Němcovou a pár dalších, o jejichž schopnosti vnímat problémy běžných občanů můžeme jen
pochybovat. Senát je relativně zbytečnou institucí, navíc drahou, ale když už tu musí být, měl by
fungovat v zájmu lidí. Komunální část je podstatná pro skutečný život v okolí bydliště, a to především
v menších městech a obcích. Zde nelze hromadně vše kritizovat, každý tuší, kdo je přínosem a kdo
není. Tady nejde o politickou příslušnost, často to stojí na osobnosti daného člověka. Stačí si
připomenout dvorního šaška Pavla Novotného z ODS, kterého si však místní v Řeporyjích jakožto
starosty chválí. Svět je plný paradoxů.

https://cz24.news/jindrich-kulhavy-kampan-pred-volbami-zacala/
https://cz24.news/jindrich-kulhavy-kampan-pred-volbami-zacala/


Ve velkých městech je však politická příslušnost velmi zavádějící, takže je třeba vnímat přínos stran
k celospolečenské situaci. A tady se stačí podívat na současný stav. Vládní koalice jede antirusko,
antibabiše a antilogiku. Není tam nic tvůrčího, jen samá ideologie a ekonomický propad až
na úplné dno. ANO se bude snažit vrátit do hry, SPD v této oblasti moc neexceluje, místní
lídři musí bojovat za sebe.

Ať už Vám před volbami slibují cokoliv, při rozhodování se musí člověk ohlédnout zpět.
Pokud to uděláte, zjistíte, v jakém průšvihu jsme a nevolitelnost většiny stran je vcelku
jasná. Bude velmi těžké se rozhodnout správně. Je li to vůbec možné.  
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